
  Zápis 

z 2. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kvasice, 
konaného dne 7.prosince 2022 v 17.00 – 20.05 hod. 

v zasedací místnosti Obecního úřadu v Kvasicích 

 

1.Zahájení Starosta obce Ing. Dušan Odehnal zahájil a řídil celý průběh zasedání. Přivítal občany, členy zastupitelstva a konstatoval, že na jednání je přítomno 14 členů zastupitelstva.   Omluven je Lubomír Musil. Zápis z minulého jednání je přístupný k nahlédnutí v kanceláři starosty. Byl podepsán ověřovateli, nebyly proti němu podány námitky a považuje se tedy za platný.  P. starosta přečetl návrh programu veřejného zasedání: 
Program: 

1. Zahájení 
2. Kontrola usnesení 
3. Zpráva o činnosti Rady obce Kvasice 

4. Snížení neinvestičního příspěvku ZŠ Kvasice a úprava rozpočtu ZŠ Kvasice na rok 
2022 

5. Rozpočtové opatření Obce Kvasice č.16/2022 

6. Návrh rozpočtu Obce Kvasice na rok 2023 

7. Návrh rozpočtu ZŠ Kvasice na rok 2023 

8. Návrh rozpočtu MŠ Kvasice na rok 2023 

9. Rozpočtový výhled MŠ Kvasice na roky 2023 – 2027 

10. Pověření rady obce prováděním rozpočtových opatření v roce 2023 

11. Dodatek č.1 ke smlouvě o připojení se k využívání Sběrného dvora odpadů obce 
Kvasice 

12. Diskuse 

13. Usnesení 
14. Závěr 

 

 a zeptal se, zda má někdo z členů ZO pozměňující návrh nebo by chtěl do programu dnešního zasedání něco doplnit.  
 

Bc.Klement navrhl doplnit do programu bod rekonstrukce Sokolovny. Uvedl, že cena za zpracování projektové dokumentace je příliš vysoká – předražená – a má pro to důkazy. Upozornil na trestně právní odpovědnost radních za schválené usnesení. Má podstatně nižší nabídku, uvedl příklad Městského úřadu Kroměříž. Firma Arch Bohemia má cenu neúměrně vysokou, proto žádá pozastavit plnění smlouvy. Pokud k tomu nedojde, bude podán podnět Úřadu pro hospodářskou soutěž a KÚZK. Dále doplnil několik příkladů, proč je cena vysoká. P. starosta uvedl, že smlouva o dílo  podepsaná není a navrhl bod přesunout na příští jednání ZO.   Bc.Klement uvedl, že se musí starosta chovat jako řádný hospodář,  cenová nabídka firmy Arch Bohemia nesplňuje účelnost, hospodárnost a transparentnost. On sám je do týdne schopen sehnat další nižší nabídky. 



P. starosta dal proto hlasovat o zařazení tohoto bodu do programu: 
 Hlasování: PRO – 14,  proti – 0, zdržel se – 0             Bod Rekonstrukce Sokolovny byl zařazen do programu dnešního zasedání. P. starosta dále navrhl doplnit jako bod č.12 Dodatek č.1 ke smlouvě o dílo č. P 8-22.  P. starosta dal hlasovat o doplnění tohoto bodu do programu: Hlasování: PRO – 14, proti – 0, zdržel se – 0 Bod Dodatek č.1 ke smlouvě o dílo č. P 8 – 22 byl zařazen do programu. Aleš Judas navrhl zařadit do programu bod, aby rada obce rozhodovala o rozpočtových opatřeních do 500.000,- Kč. Hlasování o zařazení tohoto bodu do programu:   PRO – 5, proti – 5, zdržel se – 4 Tento bod do programu zařazen nebyl. Renáta Nelešovská navrhla zařadit do programu bod, aby ve lhůtě 5 dní před jednáním rady obce byl všem zastupitelům zasílán program rady  a do 7 dnů po jednání rady bylo všem zasíláno usnesení.  Tento návrh odůvodnila tím, že neobdrželi požadované usnesení 
rady, ale pouze zprávu o činnosti rady, což je nedostatečné a také na webu obce nic o činnosti rady obce není. P. starosta  dal hlasovat o zařazení tohoto bodu do programu: 
PRO – 7,  proti – 0,  zdržel se – 7        Tento bod do programu zařazen nebyl. P. místostarosta doplnil, že není problém usnesení rady zasílat -  bude projednáno na radě a poradě starosty. 
 P. starosta přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
22/ ZO Kvasice schvaluje program veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kvasice, 

konaného dne 7.12.2022. 
 Hlasování: PRO – 14, proti – 0, zdržel se – 0                               Návrh usnesení byl přijat. 
 

Schválený program: 

1. Zahájení 
2. Kontrola usnesení 
3. Zpráva o činnosti Rady obce Kvasice 

4. Snížení neinvestičního příspěvku ZŠ Kvasice a úprava rozpočtu ZŠ 
Kvasice na rok 2022 

5. Rozpočtové opatření Obce Kvasice č.16/2022 

6. Návrh rozpočtu Obce Kvasice na rok 2023 

7. Návrh rozpočtu ZŠ Kvasice na rok 2023 

8. Návrh rozpočtu MŠ Kvasice na rok 2023 

9. Rozpočtový výhled MŠ Kvasice na roky 2023 – 2027 



10. Pověření rady obce prováděním rozpočtových opatření v roce 2023 

11. Dodatek č.1 ke smlouvě o připojení se k využívání Sběrného dvora 
odpadů obce Kvasice 

12. Dodatek č.1 ke smlouvě o dílo č. P 8-22 

13. Rekonstrukce Sokolovny 

14. Diskuse 

15. Usnesení 
16. Závěr 

 P. starosta navrhl ověřovatele zápisu Mgr.Jiřího Machovského a Františka Špíška. Hlasování: PRO – 14,  proti – 0,  zdržel se – 0 

 P. starosta navrhl návrhovou komisi ve složení: Ing.Petr Čabla, Aleš Judas, Bc.Jana Klementová. Hlasování:  PRO – 14, proti – 0, zdržel se - 0 Návrhová komise mezi sebou určila předsedu Ing.Petra Čablu. 
 

Ověřovatelé zápisu:    Mgr.Jiří Machovský, František Špíšek 

Návrhová komise:        Ing.Petr Čabla, Aleš Judas, Bc.Jana Klementová 

Omluveni:                        Lubomír Musil 

                    Sepsáním zápisu byla pověřena Marie Horová. 
 

2.Kontrola usnesení Tomáš Kahaja provedl kontrolu usnesení z ustavujícího veřejného zasedání, konaného 
dne 20.10.2022. 

Dotazy:  nebyly. 

 

3.Zpráva o činnosti Rady obce Kvasice P. místostarosta přečetl zprávu o činnosti rady obce. Zpráva zahrnuje informaci z jednání 
dne 24.10.2022, 10.11.2022, 21.11.2022 a 28.11.2022.  Informace z jednání dne 7.12.2022 bude poskytnuta na příštím veřejném zasedání.  
Dotazy: Ing.Smolinka se zeptal na činnost zřízených komisí, zda mají určené kompetence a zda je za každou komisi stanovena osoba, která komunikuje s radou a zda mají členové rady vyhrazené pravomoce.  P. starosta uvedl, že předseda každé komise starostu pravidelně 



navštěvuje.  Členové rady nemají vyhrazené pravomoce, všichni komunikují přímo se starostou obce. Bc.Klementová se zeptala na jednací řád komisí rady. Ten vypracovaný není, uvedl starosta. Bc.Klement doplnil, že jako předseda komise životního prostředí zatím neví, jaká je činnost této komise, mají se kácet stromy a komise o tom nic neví. P.místostarosta uvedl, že bude domluvena schůzka na obecním úřadě, na které bude činnost komise dohodnuta.  Radek Kahaja doplnil, že jako nový předseda bytové komise dostal podrobné instrukce o činnosti komise od bývalého předsedy MgA. Šebestíka. Radek Kahaja se zeptal na parkovací místa pro p. .  P. starosta uvedl, že nedodal podklady, proto byla jeho žádost zamítnuta. P.Judas se zeptal, proč je navýšený počet členů kulturní komise. P. Koželová uvedla, p. 

je sice členka komise, ale její činnost v komisi je vzhledem k jejímu zaměstnání na OÚ Kvasice jiná. Činností komise je hodně a když jeden člen vypadne, má ho kdo nahradit. P.Judas se zeptal, co dobrého výplývá z toho, že rada nechtěla do komise  p.Nelešovskou a Bc.Klementovou.  P.Koželová odpověděla, že v komisi jsou především zástupci spolků, aby byla dobrá spolupráce při akcích a postupně objasnila důvody členství všech členů komise. Přesto p.Judas uvedl, že nepřijetí p.Nelešovské, která je nejzkušenější osoba v obci pro kulturu a Bc.Klementové, bylo dle jeho názoru politické rozhodnutí. S tím p.Koželová nesouhlasila, na jejich nepřijetí nebylo nic osobního. P.Judas se zeptal, zda proběhne schůzka zástupů spolků, aby se nekryly termíny akcí. P.Koželová odpověděla, že nebude, jelikož tento systém plánování akcí nefungoval. 
 Ing.Ševčík seznámil přítomné s rozpočtovým opatřením Obce Kvasice č.14 a 15/2022. 
Dotazy: nebyly. 

 

4.Snížení neinvestičního příspěvku ZŠ Kvasice a úprava rozpočtu ZŠ Kvasice na rok 

2022 P.starosta uvedl, že 15.9.2022 bylo schválení navýšení neinvestičního příspěvku ZŠ 
Kvasice o 630.000,- Kč z důvodu navýšení ceny dřevních pelet. Právní spor byl vyřešen příznivě ve prospěch ZŠ Kvasice a je sepsána dohoda o dalších dodávkách dřevních pelet do ZŠ. 
Z tohoto důvodu nebude ZŠ Kvasice čerpat tyto peníz v plné výši a chce využít: 
100 000,- Kč  –  na 1 závoz navíc na dřevní pelety 

60 000,- Kč   -    platba za právní služby JUDr. 
70 000,- Kč    –  na platby na zvýšení cen elektrické energie 

40 000,- Kč   -    platby za zvýšení cen za vodu 

60 000,- Kč   -    hygienické pomůcky, čistící a úklidové prostředky, papírové ručníky, toaletní 
                             potřeby 

50 000,- Kč   -   neočekávaná oprava kotlů 

30 000,- Kč   -   oprava vzduchotechniky ve školní jídelně 

40 000,- Kč  -    nákup dataprojektoru  do 9.třídy k interaktivní tabuli 
 



Ředitel školy žádá zastupitelstvo o úpravu rozpočtu v dané výšení a o snížení schváleného 
neinvestičního příspěvku o 180.000,- Kč. 
 

Diskuse: Ing.Smolinka se zeptal, do kdy platí stará smlouva. P. starosta odpověděl, že do června 
2023. Mgr.Látal PhD. podrobně objasnil situaci. Jednání s firmou Waldera bylo úspěšně dotaženo, k soudnímu sporu nedošlo. Firma Waldera mění majitele, smlouva platí dle původního schválení. Tím pádem došlo k úspoře a nemusely se využívat všechny schválené finanční prostředky. Jelikož se ale vše zdražuje, tak část těchto prostředků se využije na jiné účely. Bc.Klementová se zeptala, zda nebyla škole nabídnuta možnost získání dotace na energie. P.ředitel odpověděl, že pouze na plyn, ale ten škola prakticky nevyužívá, na pelety dotace není.  
P.Judas se zeptal na opravu vzduchotechniky v ZŠ.  P. ředitel odpověděl, že je nastavena na zapnutí a vypnutí, regulace zatím nefunguje. Dále se p.Judas zeptal, zda MŠ nepotřebuje navýšit rozpočet na energie. Ředitelka MŠ p.Rákoci odpověděla, že ne. Dále uvedl, že MŠ obdržela nabídku na dotaci  pouze na plyn, byl vyplněn a odeslán dotazník, ale zatím není žádná odezva. 
 

P. starosta přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
 

24/ ZO Kvasice schvaluje: 

1. snížení neinvestičního příspěvku ZŠ Kvasice na rok 2022 o 180.000,- Kč  
2. upravený rozpočet ZŠ Kvasice na rok 2022 dle přílohy. Hlasování: PRO – 14, proti – 0, zdržel se – 0                                Návrh usnesení byl přijat. 

 

5.Rozpočtové opatření Obce Kvasice č.16/2022 P.starosta seznámil přítomné s rozpočtovým opatřením Obce Kvasice č.16/2022. Celé rozpočtové opatření  spočívá ve snížení neinvestičního příspěvku škole o 180.000,- Kč. O tuto částku se navyšuje rezerva. 
Dotazy: nebyly. P. starosta přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
25/ ZO Kvasice schvaluje rozpočtové opatření Obce Kvasice č.16/2022. Hlasování: PRO – 14, proti – 0, zdržel se – 0                              Návrh usnesení byl přijat.  
 

 

6.Návrh rozpočtu Obce Kvasice na rok 2023 P. starosta uvedl, že schválení rozpočtu je nejdůležitějším bodem dnešního programu. Celková výše rozpočtu je 66.482.400,- Kč. Příjmová část je tvořena částkou 44.482.400,- Kč a 22 mil. Kč je čerpáno z bankovních účtů. Výdaje činí 66.482.400,- Kč. Největšími plánovanými investicemi je výstavba vodovodu na Chlum ve výši cca 3,6 mil. Kč, VIS Kvasice a povodňový plán ve výši 1,2 mil. Kč, obnova sběrných míst – kontejnery do země cca 4,5 mil. Kč, oprava rybníčku na Krajině 1 mil. Kč, chodník v ulici Mírová u družstva, včetně odvodnění asi 1,2 mil. Kč, II.etapa elektroinstalace v MŠ.   



Ing.Ševčík podrobně seznámil přítomné se všemi příjmovými i výdajovými položkami rozpočtu. Rozpočet byl projednán finančním výborem a finanční výbor doporučil navržený rozpočet schválit. 
Dotazy:  P.Judas uvedl, že jedna z velkých investic je nákup stolů a židlí na Sokolovnu,  doporučil p.starostovi, aby se při výběru inspirovali v jiných obcích.  Dále požaduje, aby zastupitelé obdrželi každého čtvrt roku rozvahu, výkaz zisku a ztráty a výsledovku. P. starosta přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
26/  ZO Kvasice schvaluje rozpočet obce Kvasice na rok 2023 jako schodkový 
s celkovými příjmy ve výši 44.482.400,- Kč, a celkovými výdaji ve výši 66.482.400- 

Kč.  
Schodek rozpočtu ve výši 22.000.000,- Kč bude kryt zůstatkem finančních 
prostředků minulých let na bankovním účtu obce Kvasice. 
Závazné ukazatele rozpočtu ZO Kvasice schvaluje: 

 třídu 1 – Daňové příjmy  
 výdaje spojené s poskytnutím veřejné finanční podpory 

 Hlasování:     PRO – 14, proti – 0, zdržel se – 0                                Návrh usnesení byl přijat. 
 

7.Návrh rozpočtu ZŠ Kvasice na rok 2023 P. starosta přečetl jednotlivé položky rozpočtu ZŠ Kvasice na rok 2023. Celková výše rozpočtu je 29.350.000,- Kč.   Ing.Ševčík doplnil informace k příspěvku od Obce Kvasice ve výši 5.300.000,- Kč.  Mgr.Látal Ph.D. doplnil informace k nákupu peletek, zatím se nakupují za 5,90 Kč/kg, na podzim snad bude ještě zásoba, pak se bude soutěžit nová cena.  

Dotazy: Ing.Smolinka se zeptal, kdy se bude soutěžit nová cena. Ing.Ševčík odpověděl, že na jaře 2023. P. starosta přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
27/ ZO Kvasice schvaluje rozpočet ZŠ Kvasice na rok 2023. Hlasování: PRO – 14, proti – 0, zdržel se - 0 

 

8.Návrh rozpočtu MŠ Kvasice na rok 2023 P. starosta přečetl jednotlivé položky rozpočtu MŠ Kvasice na rok 2023.  Celková výše rozpočtu je 11.724.350,- Kč, z toho příspěvek od obce činí 2.764.400,- Kč.   Rozpočet je vyšší z důvodu velkého množství naplánovaných prací v příštím roce – malování, nové obklady, oprava vodovodního potrubí ve sklepě, nové šatny učitelek, nová izolace. Školka bude příští rok o prázdninách celé dva měsíce zavřená, proto bude vhodné tuto dobu využít na co nejvíc prací.   
Dotazy:  Bc.Klement se zeptal, zda se bude soutěžit, kdo bude malovat? P.ředitelka odpověděla, že zatím oslovila pouze p.  



P. starosta přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění? 

28/ ZO Kvasice schvaluje rozpočet MŠ Kvasice na rok 2023. Hlasování: PRO – 14, proti – 0, zdržel se – 0                                    Návrh usnesení byl přijat. 
 

 

9.Rozpočtový výhled MŠ Kvasice na roky 2023 – 2027 P. starosta seznámil přítomné s návrhem střednědobého výhledu rozpočtu na období 
2023 – 2027.  Jedná se o orientační výhled, ze kterého je patrné, že na rok 2023 je naplánovaná větší výše finančních prostředků z důvodu naplánovaných oprav v MŠ. 
Dotazy: nebyly. 

 P. starosta přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
 

29/ ZO Kvasice schvaluje střednědobý výhled rozpočtu  MŠ Kvasice na období  2023 
– 2027. Hlasování: PRO – 14, proti – 0, zdržel se - 0 

 

10.Pověření rady obce prováděním rozpočtových opatření v roce 2023 P. starosta uvedl, že provádění rozpočtových opatření je v pravomoci zastupitelstva obce. Proto, aby obec mohla pružně reagovat na vzniklé nenadálé události – jako jsou například příjmy různých dotačních titulů je vhodné, delegovat tuto pravomoc radě obce. Rozpočtové opatření bude provádět pouze úpravy již schváleného rozpočtu.  Výjimku tvoří daňové příjmy a ve výdajích § 3111 a § 3113. Rada bude na veřejném zasedání informovat zastupitelstvo obce o přijatých rozpočtových opatřeních.  
Dotazy:  Aleš Judas uvedl, že nesouhlasí s tím, aby 5 lidí rozhodovalo o rozpočtových opatřeních 
v celém rozsahu a navrhl, aby rada rozhodovala pouze do výše 500.000,- Kč. P. starosta dal proto hlasovat nejprve o návrhu Aleše Judase: Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
30/ ZO Kvasice pověřuje Radu obce Kvasice provádět rozpočtová opatření roku 
2023 do výše 500.000,- Kč, mimo rozpočtová opatření, ve kterém bude provedena 
úprava již schváleného rozpočtu Obce Kvasice na rok 2023 (jedná se o daňové 
příjmy třídy 1 – dle skutečnosti k 31.12.2022, včetně schválení výše finančních 
prostředků veřejné finanční podpory) a požaduje na svých zasedáních informovat 
o provedení všech rozpočtových opatření.  Hlasování: PRO – 5, proti – 2, zdržel se – 7                   Návrh usnesení nebyl přijat. P. starosta přečetl druhý návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
30/ ZO Kvasice pověřuje Radu obce Kvasice provádět v plném rozsahu rozpočtová 
opatření roku 2023, mimo rozpočtová opatření, ve kterém bude provedena úprava 
již schváleného rozpočtu Obce Kvasice na rok 2023 (jedná se o daňové příjmy třídy 
1 – dle skutečnosti k 31.12.2022, včetně schválení výše finančních prostředků 
veřejné finanční podpory) a požaduje na svých zasedáních informovat o provedení 
všech rozpočtových opatření.  



Hlasování: PRO – 9, proti – 4, zdržel se – 1                      Návrh usnesení byl přijat. 
 

 

11.Dodatek č.1 ke smlouvě o připojení se k využívání Sběrného dvora odpadů obce 
Kvasice P. starosta uvedl, že z důvodu inflace dochází k navýšen cen v ceníku za uložení odpadů pro okolní obce, se kterými je uzavřena smlouva o připojení se k využívání Sběrného dvora odpadů obce Kvasice. Proto bude se těmito obcemi uzavřen dodatek č.1 ke smlouvě.  Jedná se o obce: Nová Dědina, Vrbka, Karolín, Sulimov, Střížovice, Bařice – Velké Těšany. Všechny tyto obce byly předem s novým ceníkem seznámeny, dodatky jim byly zaslány, aby je mohly schválit na svých veřejných zasedáních ZO.  Všichni zastupitelé obdrželi jak návrh dodatku, tak původní smlouvu a rozdíly byly projednány na poradě starosty. 
Dotazy: nebyly. P. starosta přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
31/ ZO Kvasice schvaluje Dodatek č.1 ke Smlouvě o připojení se k využívání 
Sběrného dvora odpadů obce Kvasice mezi Obcí Kvasice a Obcí Bařice – Velké 
Těšany. Hlasování: PRO – 14, proti – 0, zdržel se – 0                         Návrh usnesení byl přijat. 
 

32/ ZO Kvasice schvaluje Dodatek č.1 ke Smlouvě o připojení se k využívání 
Sběrného dvora odpadů obce Kvasice mezi Obcí Kvasice a Obcí Karolín. Hlasování: PRO – 14, proti – 0, zdržel se – 0                         Návrh usnesení byl přijat. 
 

33/ ZO Kvasice schvaluje Dodatek č.1 ke Smlouvě o připojení se k využívání 
Sběrného dvora odpadů obce Kvasice mezi Obcí Kvasice a Obcí Nová Dědina. Hlasování: PRO – 14, proti – 0, zdržel se – 0                         Návrh usnesení byl přijat. 
 

34/ ZO Kvasice schvaluje Dodatek č.1 ke Smlouvě o připojení se k využívání 
Sběrného dvora odpadů obce Kvasice mezi Obcí Kvasice a Obcí Střížovice.  Hlasování: PRO – 14, proti – 0, zdržel se – 0                         Návrh usnesení byl přijat. 
 

35/ ZO Kvasice schvaluje Dodatek č.1 ke Smlouvě o připojení se k využívání 
Sběrného dvora odpadů obce Kvasice mezi Obcí Kvasice Obcí Sulimov. Hlasování: PRO – 14, proti – 0, zdržel se – 0                         Návrh usnesení byl přijat. 
 

36/ ZO Kvasice schvaluje Dodatek č.1 ke Smlouvě o připojení se k využívání 
Sběrného dvora odpadů obce Kvasice mezi Obcí Kvasice a Obcí Vrbka. Hlasování: PRO – 14, proti – 0, zdržel se – 0                         Návrh usnesení byl přijat. 
 

 

 

12.Dodatek č.1 ke smlouvě o dílo č. P 8-22 P. starosta uvedl, že Dodatek č.1 ke smlouvě o dílo na zpracování změny č.2 územního plánu Kvasice obsahuje pouze prodloužení termínu do 15.1.2023. Prodloužení termínu je 
z důvodu zpracování nové celostátní metodiky. Zlínský kraj tuto metodiku již podruhé upřesňoval, naposledy 1.12.2022.  
 



Podrobně doplnil informaci k dodatku Ing.Berdník. Smlouva byla platná do 31.10.2022, nedořešená byla metodika koridoru a jeho křížení s rezervou vodní cesty a biokoridorů. Další důležitý vliv mělo i mapování katastru obce. 
Dotazy: nebyly. P. starosta přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
37/ ZO Kvasice schvaluje Dodatek č.1 ke Smlouvě o dílo č. P 8 -22 mezi Obcí 
Kvasice a AKTÉ projekt s.r.o. 
 Hlasování: PRO – 14, proti – 0, zdržel se – 0                                 Návrh usnesení byl přijat. 
 

 

13.Rekonstrukce Sokolovny 

P. starosta vyzval Bc.Klementa, aby poskytl informace k bodu rekonstrukce Sokolovny. Bc.Klement uvedl, že cena za zpracování projektové dokumentace je příliš vysoká a uvedl, že se jim podařilo sehnat firmu, která projektovou dokumentaci zpracuje podstatně levněji a uvedl několik příkladů – např. projektová dokumentace pro chráněný dům Města Kroměříž, kde je celková hodnota zakázky 30 mil., je 1 mil. Kč.  Bc.Klement navrhuje nepodepsat smlouvu a udělat nové výběrové řízení. Ušetřené peníze se mohou použít na jiné účely. Dle jeho názoru se tak ušetří cca 800.000,- Kč.  Normálně se počítá cena díla ve výši  4 – 5 % z celkové ceny zakázky, tady je to 8,4 %. P. starosta uvedl, že smlouva ještě podepsaná není a s novým otevřeným transparentním výběrovým řízením, které dělá externí firma,  souhlasil. Tomáš Kahaja uvedl, že 4 % z celkové ceny zakázky je základ, navíc těžko se srovnává cena za opravu staré budovy a cena za PD novostavby – např.Kodusu.  P. starosta uvedl, že toto je specifická zakázka, na kterou bude poskytnuta dotace, proto se musí postupovat podle dotačních podmínek. P.Nelešovská se zeptala na celkovou částku za rekonstrukci a také se dotázala, jak se cena 
v tomto případě stanovuje. Odpověděl Ing.Berdník. Členové zastupitelstva se shodli na tom, že se pověří radu obce zrušením usnesení č.23 ze dne 10.11.2022.  Návrh usnesení připravila návrhová komise. P. starosta přečetl návrh tohoto usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
38/ ZO Kvasice ukládá radě obce zrušit usnesení rady č.23 ze dne 10.11.2022 a 
vyhlásit nové otevřené výběrové řízení. Hlasování: PRO – 14, proti – 0, zdržel se – 0                           Návrh usnesení byl přijat. 
 

 

14.Diskuse P. starosta uvedl, že všichni zastupitelé obdrželi jednací řád ZO Kvasice, který byl schválen minulým zastupitelstvem a zeptal se, zda se zastupitelé chtějí dále řídit tím jednacím řádem nebo navrhují, aby se připravil nový. Jelikož nikdo nepožadoval schválení nového jednacího řádu, bylo dohodnuto, že se ve volebním období 2022-2026 budou zastupitelé řídit jednacím řádem, schváleným 16.9.2021. 



P. starosta přečetl dva dopisy od p. , u kterých p. požadoval, aby byly zařazeny do programu.  Podle zákona o obcích musí žádost podepsat  určitý počet občanů, př. si ji musí vzít za své některý zastupitel. Jelikož tomu tak nebylo, budou žádosti projednány pouze v diskusi. 

V prvním dopise požaduje, aby všichni zastupitelé měli pracovní emaily, aby je mohl přímo kontaktovat.  P. starosta uvedl, že tento požadavek byl projednán již na poradě starosty a bylo dohodnuto, že všichni zastupitelé budou mít jednotnou adresu 
podatelna@kvasice.cz a podatelna žádost přepošle na jejich soukromý email. Bylo dohodnuto, že takto budou upraveny i webové stránky obce.  P. se zeptal, proč je problém se zřízením emailů všem zastupitelům, on sám by je dokázal zřídit zdarma.   Druhá žádost se týká pozastavení schvalování odměn pro starostu, místostarostu a 
zastupitele.  P. starosta uvedl, že schvalování odměn je přímo v zákoně o obcích, ale zároveň doplnil, že se v současné době žádné odměny pro starostu a místostarostu neplánují. Mgr.Machovský doplnil, že to ani zakázat nelze, mimořádná odměna se může schvalovat i jiným členům zastupitelstva.  P. uvedl, že starosta a místostarosta jsou poslední, kdo si zaslouží odměnu. Ing.Čabla uvedl, že může nastat situace, kdy si člen zastupitelstva odměnu zaslouží, stejně tak uvedl p. starosta.  Mgr.Látal PhD. informoval o probíhající školní inspekci v ZŠ Kvasice a pozval přítomné na rozloučení s rokem 2022 u ZŠ dne 21.12.2022. 
V 19.30 hod. odešel z jednání Mgr.Jiří Machovský, nyní je přítomno 13 zastupitelů. 
P. se zeptal, proč p.Nelešovská nepíše pro Kvasické noviny a proč není v kulturní komisi. Vysvětlila p.Koželová. 
P. se zeptal, kdy bude spravená cesta k pálenici. P. místostarosta uvedl, že je to drahá záležitost. P. uvedl, že nemusí být nová cesta,  ale stačí pouze zasypat a vyspravit díry. 
P. se zeptal na kanalizaci v obci, údajně ZP Kvasicko háže odpady od krav a prasat do místní kanalizace. P. starosta uvedl, že kanalizace patří VaK Kroměříž a ten by na to upozornil, Obec Kvasice o tomto nic neví. 
P. popřál všem hezké vánoční svátky. 
P.Judas se zeptal, zda mají starosta a místostarosta pracovní pojištění. P.starosta uvedl, že nemají. P. Judas se zeptal, zda se někdo ze zastupitelů zúčastnil semináře o parkování v obci. P. starosta uvedl, že ne.  Proto p.Judas uvedl, se dle jeho názoru rada a starosta nepovažuje parkování v obci za problém.   Ing.Čabla s tím nesouhlasil, parkování v obci se řeší, bude znovu otevřen problém parkování na Krajině. P.místostarosta doplnil, že je to problém celé obce. P.starosta doplnil, že bude probíhat poslední fáze určování hranic pozemků, bude se oslovovat vlastníci a jakmile bude hotové mapování, může se vykupovat pozemky a řešit parkovací místa. 
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P.Nelešovská se zeptala, jak se řeší parkování v obci na zelených plochách.  P. starosta navrhl, aby proběhla schůzka členů komise ŽP s p. která řeší životní prostředí na MěÚ Kroměříž.  
Bc.Klement se zeptal,  jak a kdy bude využita plocha po domě p. ?  P. starosta odpověděl, že se připraví projekt a bude tam parkoviště.  Součástí budou i nová sběrná hnízda, proto se celá plocha musí uvést do souladu. P.Koželová upozornila na dvůr u budovy čp.25, který je ve velmi špatném stavu, hlavně když je špatné počasí, tak je tam bahno a špatně se tam parkuje. Problém je i 
s přecházením komunikace u této budovy.  Ing.Ševčík přečetl zápis z vnitřního auditu v ZŠ Kvasice, který proběhl 23.11.2022. Kontrolováno bylo vedení účetnictví a čerpání rozpočtu k 31.10.2022.  V kontrolovaných  nákladech i výnosech nebyly shledány problémy,  vybrané pořízení věci a opravy byly zkontrolovány. Bylo navrženo, aby ve spolupráci s OÚ Kvasice byl získán pro ZŠ účetní 
poradce.  Ing.Ševčík přečetl zápis z vnitřního auditu v MŠ Kvasice, který proběhl 29.11.2022. I zde bylo kontrolováno vedení účetnictví a čerpání rozpočtu k 31.10.2022. V kontrolovaných nákladech i výnosech nebyly shledány problémy, vybrané pořízené věci a opravy byly zkontrolovány. Pohledávka na stravném činí cca 2000,- Kč. P.Judas navrhl, aby audit obce dělal krajský úřad, vyjde to levněji. s tím nesouhlasila, na kraji teď jsou nové pracovnice, které s auditem ještě nemají velké zkušenosti.  Mgr.Látal PhD. se zeptal, zda by ZŠ Kvasice nemohla využít služby obce, zda by daňová poradkyně nemohla pracovat i pro ZŠ.  Bc.Klementová navrhla oslovit 
auditorku p.  je s ní dobrá spolupráce. Ing.Smolinka se zeptal, zda je obec dobře připravená na zimu. P. starosta odpověděl, že jsou připraveni. Ing.Smolinka se zeptal, co probíhá na Milotské. P. starosta odpověděl, že se neví, jsou tam soukromé pozemky, ale jelikož se jedná o břeh Moravy, řeší to jak rybářská stráž, tak 
policie. Ing.Smolinka požádal o přehled termínů ZO v roce 2023. Bude připraveno a všem zasláno, uvedl Ing.Berdník.  Ing.Smolinka popřál všem krásné Vánoce.  P.Kahaja uvedl, že se rozešle všem ZO návrh strategického plánu sportu, bude připomínkován a aktualizován, aby mohl být na příštím zasedání ZO schválen. 
 

15.Usnesení Ing.Čabla přečetl  přehled usnesení,  přijatých na dnešním veřejné zasedání ZO Kvasice. 
 

 



 

16.Závěr 

P. starosta popřál všem hezké Vánoce a hodně zdraví do nového roku a zasedání ve 20.05 hod. ukončil. 
 Zapsala: Marie Horová Zápis vyhotoven: 16.12.2022 

 

 

Starosta obce:       Ověřovatelé zápisu: Ing.Dušan Odehnal      Mgr.Jiří Machovský 

 

         František Špíšek 

 

 

 

 

 

 


